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Protokół Nr LIX/2024 

z Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego 

odbytej w dniu 27 marca 2024 r. 

LIX Sesja Rady Powiatu Grudziądzkiego rozpoczęła się o godzinie 9:30 w Sali konferencyjnej 

nr 1 Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. Obrady poprzedziło odegranie 

hymnu państwowego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek powitała brygadiera w Państwowej Straży 

Pożarnej p. Pawła Stachowicza, p.o. Komendanta Miejskiego Policji p. Tomasza Manuszewskiego, 

Zastępcę Prokuratora Rejonowego w Grudziądzu p. Magdalenę Chodynę, Powiatowego Lekarza 

Weterynarii p. Anitę Cieciórę, Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej p. Beatę 

Kruszkę, Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Małgorzatę Roman, Głównego 

Księgowego Powiatowego Urzędu Pracy p. Katarzynę Lewandowską, Radną Gminy Grudziądz  

p. Bożenę Dzieżyńską, przedstawicielkę Sołectwa Nowe Mosty p. Ewelinę Jaranowską, Radnych 

Powiatu Grudziądzkiego, Kierowników wydziałów i jednostek oraz pracowników Starostwa 

Powiatowego w Grudziądzu biorących udział w posiedzeniu.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że w Sesji uczestniczy 17 na 17 Radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu Grudziądzkiego.  

Lista obecności radnych obecnych na LIX Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji w dniu  

27 marca 2024 roku stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości obecnych na LIX Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji w dniu  

27 marca 2024 roku stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do przedstawienia 

porządku obrad, po czym zapytała, czy Radni wnoszą uwagi lub zapytania do przedstawionego 

porządku. W trakcie przedstawiania porządku obrad posiedzenie opuścił Wicestarosta p. Marcin 

Dziadzio. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek przeszła do głosowania, w wyniku którego porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez 

16 Radnych. Ze względu na problemy techniczne Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

głosowała ZA poprzez podniesienie ręki.  

Porządek obrad LIX  Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego w dniu 27 marca 2024 r. stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu.  
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Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poinformowała, że protokół  

z LVIII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu 

oraz opublikowany na stronie internetowej Powiatu Grudziądzkiego, a następnie zapytała, czy Radni 

wnoszą uwagi lub zapytania do protokołu z LVIII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek przystąpiła do głosowania, w wyniku którego protokół z LVIII Sesji Rady Powiatu został 

jednogłośnie przyjęty przez 17 Radnych. Ze względu na problemy techniczne Wicestarosta p. Marcin 

Dziadzio głosował poprzez podniesienie ręki. 

Kolejno, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, Starosta p. Adam 

Olejnik przedstawił informację o pracy Zarządu Powiatu za okres między Sesjami Rady Powiatu  

i sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni wnoszą pytania lub uwagi 

do informacji o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami i sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu, w związku z czym: 

1.  Radny p. Grzegorz Masiota poprosił o szczegóły w związku z Zarządzeniem Nr 11/2024 z dnia 

27 lutego w sprawie ustalenia średnich miesięcznych wydatków przeznaczonych na utrzymanie dziecka 

w placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez Powiat Grudziądzki w 2024 r. 

Zapytał, jak kształtują się wydatki w powiecie grudziądzkim oraz jaka jest ich średnia w kraju. 

Starosta p. Adam Olejnik odpowiedział, że wysokość wydatków w powiecie grudziądzkim jest niższa 

niż w wielu miejscach, natomiast nie ma wiedzy na temat średnich wydatków w kraju. Poinformował, 

że średnia kwota miesięcznych wydatków na dziecko w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej  

Nr 1 w Wydrznie wynosi 6287,02 zł, w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej Nr 2 w Wydrznie – 

6612,66 zł, natomiast w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Łasinie – 7559,57 zł. Starosta  

p. Adam Olejnik dodał, że w wielu placówkach opiekuńczo-wychowawczych w pobliskiej okolicy koszt 

ten wynosi około 9000 zł.  

2. Radny p. Marek Czarnuch podziękował za objęcie honorowym patronatem Starosty 

Grudziądzkiego XXIV Powiatowego Przeglądu Poezji „Złote Usta”, który odbył się w Domu Kultury  

w Łasinie. Podziękował także Wicestaroście p. Marcinowi Dziadzio za uczestnictwo oraz 

poinformował, że z całego terenu powiatu grudziądzkiego w przeglądzie wzięło udział 80 osób. 

Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między LVIII a LIX Sesją Rady 

Powiatu Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do Sprawozdania 

Starosty Grudziądzkiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2023. 
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Poinformowała, że sprawozdanie zostało dostarczone Radnym, po czym zapytała, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do sprawozdania. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła przyjęcie 

Sprawozdania Starosty Grudziądzkiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2023. 

Sprawozdanie Starosty Grudziądzkiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2023 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

  Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego stanu ochrony przeciwpożarowej powiatu grudziądzkiego (analiza zabezpieczenia 

operacyjnego) w roku 2023, w związku z czym bryg. p. Paweł Stachowicz przedstawił stan ochrony 

przeciwpożarowej powiatu grudziądzkiego w roku 2023. Podziękował również, w imieniu Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Grudziądzu, Radnym Powiatu Grudziądzkiego za coroczną 

pomoc finansową dotyczącą systemu e-remiza oraz zakupu sprzętu komputerowego, który usprawni 

działania Miejskiego Stanowiska Kierowania. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek również podziękowała za cały okres współpracy  

i w imieniu mieszkańców powiatu grudziądzkiego podziękowała za otoczenie opieką i poczucie 

bezpieczeństwa, po czym  zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionej analizy. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych 

Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Stan ochrony przeciwpożarowej powiatu grudziądzkiego (analiza zabezpieczenia operacyjnego) w roku 

2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

  Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego Analizy rocznej za 2023 roku o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim  

i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu, w związku z czym p.o. Komendanta 

Miejskiego Policji p. Tomasz Manuszewski przedstawił analizę roczną za 2023 rok o stanie 

bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji  

w Grudziądzu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek podziękowała za zapewnianie bezpieczeństwa  

w powiecie grudziądzkim, po czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionej 

analizy. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych 

Rady Powiatu Grudziądzkiego. 
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Analiza roczna za 2023 rok o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie grudziądzkim i wynikach 

pracy Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do informacji o stanie 

przestępczości na terenie działania Prokuratury Rejonowej w Wąbrzeźnie i jej zwalczaniu za rok 2023 

(obszar działania: Miasto i Gmina Radzyń Chełmiński). Poinformowała, że w związku z brakiem 

obecności przedstawiciela Prokuratury Rejonowej w Wąbrzeźnie na posiedzeniu, Radni mogą zgłosić 

pytania lub uwagi do dostarczonego sprawozdania na piśmie.  

Informacja o stanie przestępczości na terenie działania Prokuratury Rejonowej w Wąbrzeźnie i jej 

zwalczaniu za rok 2023 (obszar działania: Miasto i Gmina Radzyń Chełmiński) stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu. 

  Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o stanie przestępczości na terenie działania Prokuratury Rejonowej  

w Grudziądzu i jej zwalczaniu za rok 2023, po czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi  

do przekazanych wcześniej informacji. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych 

Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Informacja o stanie przestępczości na terenie działania Prokuratury Rejonowej w Grudziądzu i jej 

zwalczaniu za rok 2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu,  

w związku z czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przekazanych wcześniej 

informacji. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych 

Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii p. Anita Ciecióra poinformowała, że w pierwszym kwartale 2024 roku 

nie zostało potwierdzone żadne ognisko choroby zakaźnej. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 

  Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu. 
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Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Grudziądzu p. Beata Kruszka zwróciła 

uwagę na spadek zachorowalności na COVID-19 oraz choroby grypopodobne. Poinformowała, że grypa 

jest statystycznie inaczej oceniana, ponieważ nie są do niej zaliczane tzw. choroby grypopodobne, 

dlatego ta różnica będzie widoczna w każdym następnym sprawozdaniu. Dodała, że obecnie grypa 

wynosi 94 przypadki, natomiast wystąpił duży wzrost zachorowania na RSV, czyli wirusowe zapalenie 

górnych dróg oddechowych, a także na szkarlatynę. Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Grudziądzu p. Beata Kruszka poinformowała także o wzroście liczby pokąsań  

i zwróciła się do Wójtów, Radnych Rad Gmin i Powiatów, aby zwrócili uwagę mieszkańcom  

na dopilnowanie zwierząt. Dodała, że obecnie nie występują przekroczenia mikrobiologiczne  

w ujęciach wody, występują tylko przekroczenia fizyko-techniczne, lecz są one mało newralgiczne.  

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek w imieniu mieszkańców powiatu i Radnych Rady 

Powiatu podziękowała za współpracę oraz opiekę sanitarno-epidemiologiczną i weterynaryjną, po czym 

zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przekazanych wcześniej informacji. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych 

Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu. 

  Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o stanie bezrobocia na terenie powiatu oraz działalności Powiatowego Urzędu 

Pracy, w związku z czym Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Małgorzata Roman 

poinformowała, o posiadanych obecnie środkach finansowych na roboty publiczne, prace 

interwencyjne, środki na doposażenie i wyposażenie stanowisk pracy oraz na dofinansowanie 

jednorazowych środków na działalność gospodarczą. Powiedziała, że obecnie stopa bezrobocia w kraju 

kształtuje się na poziomie 5,4%, a w powiecie grudziądzkim na poziomie 10,6%. Dodała, że spadła ona 

w stosunku do poprzedniego miesiąca o 0,2 punktu procentowego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do 

przedstawionych informacji, w związku z czym: 

1. Radny p. Krzysztof Klucznik zapytał, czy istnieje program dla osób poniżej 18 roku życia, 

którzy chcą podjąć pracę. 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Małgorzata Roman odpowiedziała, że osoby, które 

nie mają ukończonego 18 roku życia muszą zgłosić się do Ochotniczego Hufca Pracy. Powiadomiła,  

że w Powiatowym Urzędzie Pracy wspomagane są osoby pełnoletnie i w stosunku do nich prowadzone 

są działania aktywizacyjne. 
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Radny p. Krzysztof Klucznik zapytał, czy jednostka Ochotniczych Hufców Pracy kieruje zgłoszone 

osoby do poszczególnych firm. 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Małgorzata Roman odpowiedziała, że jeśli 

pracodawca złoży ofertę pracy u Ochotniczych Hufców Pracy, to tak. 

Starosta p. Adam Olejnik zwracając się do Radnego p. Krzysztofa Klucznika poinformował,  

że współorganizuje Starostwo Powiatowe w Grudziądzu targi pracy wraz z Ochotniczymi Hufcami 

Pracy, z Centrum Kariery przy Ochotniczych Hufcach Pracy oraz z udziałem Powiatowego Urzędu 

Pracy. Dodał, że targi odbędą się w budynku Starostwa Powiatowego w Grudziądzu i warto się na nie 

wybrać. Następnie odnosząc się do Informatora o działalności Powiatowego Urzędu Pracy  

w Grudziądzu za 2023 rok zwrócił uwagę na dane świadczące o aktywności Powiatowego Urzędu Pracy 

w Grudziądzu w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych. Podkreślił, że na dodatkowe środki 

pozyskane z rezerwy Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej, które w skali całego województwa 

wynoszą prawie 2,5 mln zł Powiatowy Urząd Pracy w Grudziądzu pozyskał niecałe 10 mln zł – 

najwięcej z wszystkich pozostałych. Nadmienił, że stwarza to możliwość tworzenia warunków  

w zakresie wsparcia dla osób poszukujących pracy i pracodawców w minimalizacji problemu 

bezrobocia i środków na zatrudnienie. Poinformował, że środki z Powiatowego Urzędu Pracy uzyskują 

pracodawcy, Starostwo Powiatowe w Grudziądzu oraz jego jednostki pomocnicze. Starosta p. Adam 

Olejnik podziękował za wsparcie i możliwość zatrudniania pracowników w ramach form 

subsydiowanych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek również podziękowała za cały okres współpracy  

z Powiatowym Urzędem Pracy w Grudziądzu.  

Informacja o stanie bezrobocia na terenie powiatu oraz działalności Powiatowego Urzędu Pracy 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do informacji  

o działalności Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Grudziądzu w 2023 roku. Poinformowała,  

że w związku z brakiem obecności przedstawiciela Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

na posiedzeniu, Radni mogą zgłosić pytania lub uwagi do dostarczonego sprawozdania na piśmie.  

Informacja o działalności Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Grudziądzu w 2023 roku stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Grudziądzu  

za okres od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. oraz Sprawozdania z efektów pracy organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 r., w związku z czym Kierownik 
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Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Grudziądzu p. Bożena Grabda zwróciła uwagę,  

że w sprawozdaniu przedstawiony jest wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej i większość z nich 

będzie można zrealizować w tym roku oraz w latach następnych, z uwagi na otrzymane dofinansowanie 

z Urzędu Wojewódzkiego na realizację projektu „Rodzina w centrum Etap I”. Dodała, że projekt ten 

potrwa 3 lata, a zawierać się w nim będzie poradnictwo dla rodzin zastępczych, rodzin biologicznych 

zagrożonych odebraniem dzieci i umieszczeniem w pieczy zastępczej, szereg warsztatów 

wzmacniających kompetencje wychowawcze rodziców biologicznych, a także warsztaty dla 

wychowanków pieczy zastępczej. Poinformowała, że objęte programem zostaną również dzieci  

z placówek opiekuńczo-wychowawczych oraz osoby doświadczające przemocy domowej. Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena Grabda dodała, że jedną z potrzeb jest także 

aktywizacja społeczna osób niepełnosprawnych we współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Powiedziała, że realizowane będą również projekty aktywizacyjne dla uczestników warsztatów terapii 

zajęciowej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek pogratulowała Kierownikowi Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożenie Grabdzie efektywnych działań i podziękowała za otaczanie 

szczególną troską osób, które są najbardziej narażone na okoliczności wymagające pomocy i opieki. 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Grudziądzu za okres  

od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. oraz Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek ogłosiła 10 minut przerwy.  

W trakcie przerwy posiedzenie opuściła Radna p. Grażyna Zielińska. 

Po wznowieniu obrad Starosta p. Adam Olejnik poinformował o tym, że niedługo opuści posiedzenie  

ze względu na chęć uczestnictwa w posiedzeniu Sesji Rady Miejskiej Radzynia Chełmińskiego i złożył 

podziękowania Radnym Rady Powiatu Grudziądzkiego za świetną współpracę, wsparcie oraz słowa 

inspiracji i krytyki. Życzył powodzenia w planach osobistych i politycznych, a także spędzenia 

nadchodzących świąt wielkanocnych w spokoju, w gronie rodzinnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek złożyła Staroście p. Adamowi Olejnikowi życzenia 

z okazji nadchodzących świąt i w imieniu Radnych Rady Powiatu Grudziądzkiego podziękowała  

za współpracę.  

  Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o działalności Komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa 

w 2023 roku, w związku z czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przekazanej 

informacji. 
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Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek stwierdziła przyjęcie informacji o działalności Komisji budżetu i finansów, rozwoju 

gospodarczego i rolnictwa w 2023 roku. 

Informacja o działalności Komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa w 2023 roku 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

  Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o działalności Komisji polityki społecznej w 2023 roku, w związku z czym 

zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przekazanej informacji. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek stwierdziła przyjęcie informacji o działalności Komisji polityki społecznej w 2023 roku. 

Informacja o działalności Komisji polityki społecznej w 2023 roku stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o działalności Komisji polityki rewizyjnej w 2023 roku, w związku z czym 

zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przekazanej informacji. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek stwierdziła przyjęcie informacji o działalności Komisji rewizyjnej w 2023 roku. 

Informacja o działalności Komisji rewizyjnej w 2023 roku stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do realizacji punktu 

dotyczącego informacji o działalności Komisji skarg, wniosków i petycji w 2023 roku, w związku  

z czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przekazanej informacji. 

Radni nie zgłosili pytań, ani uwag, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek stwierdziła przyjęcie informacji o działalności Komisji skarg, wniosków i petycji w 2023 roku. 

Informacja o działalności Komisji skarg, wniosków i petycji w 2023 roku stanowi załącznik  

nr 18 do protokołu. 

  Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do punktu posiedzenia 

dotyczącego interpelacji i zapytań radnych, w związku z czym: 

1.  Radny p. Tomasz Kaliszewski odczytał interpelację w sprawie podjęcia przez Radnych Rady 

Powiatu Grudziądzkiego uchwały intencyjnej dotyczącej sprzeciwu Rady Powiatu Grudziądzkiego 

wobec planowanej inwestycji na terenie powiatu grudziądzkiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poinformowała, że kwestia ta została omówiona na 

poprzednim posiedzeniu Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego i w imieniu Radnych Rady Powiatu 

Grudziądzkiego stwierdziła przyjęcie interpelacji i uznanie jej za zasadną. Zapytała, czy ktoś  

z obecnych na posiedzeniu osób chciałby zabrać głos w tej sprawie, w związku z czym: 

a. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grudziądzkiego p. Mieczysław Kucharski zwrócił uwagę, 

że inwestor jest z Warszawy a chce wybudować inwestycję w Szembruku. Stwierdził, że w Warszawie 

ludzie są lepiej zorganizowani i potrafią się obronić z pomocą dobrych prawników, a na wsi mieszkańcy 

nie znają się na prawie i łatwiej jest tam postawić zakład utylizacji odpadów, który z czasem się 

rozwinie i będzie spalał np. śmigła od starych wiatraków. Dodał, że popiera mieszkańców Gminy 

Rogóźno, ponieważ spalarnia będzie miała negatywny wpływ na zdrowie ludzi. Podkreślił, że sprawa 

trwa od dwóch lat i nikt nie wyjaśnił mieszkańcom tej sprawy ani nie zapytał ich o zgodę. 

b. Radny p. Marek Czarnuch powiedział, że ważna jest walka na każdym poziomie i uważa,  

że trzeba walczyć na różne sposoby. Poinformował, że petycja przeciwko tej inwestycji zebrała 1000 

podpisów i stwierdził, że interpelacja Radnego p. Tomasza Kaliszewskiego jest zasadna.  

c. Przedstawiciel sołectwa Nowe Mosty p. Ewelina Jaranowska powiedziała, że skażenie będzie 

występowało na odległość 5 kilometrów, ale wiatr rozniesie pyłki więc okoliczne regiony także będą 

poszkodowane. Poinformowała, że pitna woda również będzie skażona i prawdopodobnie grunty. 

Poprosiła Radnych Rady Powiatu Grudziądzkiego wsparcie w podejmowanych działaniach.  

d. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski dodał, że jeżeli Gmina Rogóźno 

nie wygra tej sprawy, będzie takich przedsięwzięć więcej, dlatego podkreślił, aby interesować się tym, 

co dzieje się w swojej Gminie.  

e. Przedstawiciel sołectwa Nowe Mosty p. Ewelina Jaranowska powiedziała, że na terenie 

Niemiec nie występuje taka spalarnia. Dodała, że inwestor próbował to przedsięwzięcie w trzech innych 

miejscach, ale został odrzucony. Powiadomiła, że w przypadku powstania spalarni i późniejszym 

badaniom produktów rolnych na metale ciężkie, rolnicy nie będą mogli sprzedawać swoich plonów 

rolnych, spadnie również wartość gleby.  

f. Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że głosy związane z poczuciem zagrożenia i potencjalnym 

zagrożeniem są zrozumiałe, ponieważ niewiadomo jak ta sprawa się skończy. Zwrócił uwagę, że tak 

poważne działania powinny być poprzedzone szerokimi konsultacjami społecznymi i stwierdził,  

że same stanowiska i protesty w trybie postępowania administracyjnego nic nie zdziałają. Dodał,  

że protesty i stanowiska mogą wyrazić deklarację woli i wytworzyć nacisk przy podejmowaniu uchwał 

lub decyzji odpowiednich organów, ale w granicach prawa. Nadmienił, że w sytuacji gdy proces został 

rozpoczęty sama wola przeciwstawiania się  nic nie da. Poinformował, że może nastąpić przeniesienie 

odpowiedzialności na Starostę jako urząd, ponieważ na pewnym etapie Starosta wydaje decyzję, lecz 

jest ona konsekwencją całego cyklu przygotowania do wydania tej decyzji. Wytłumaczył, że ta decyzja 

dotyczyć będzie wybranych obszarów, takich jak ochrona gruntów rolnych i dróg powiatowych. 
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Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że jeśli powstanie taki zakład to do Starostwa Powiatowego  

w Grudziądzu będą wpływały wnioski o wydanie decyzji w zakresie gromadzenia przetwarzania 

odpadów, aczkolwiek działalność będzie już uruchomiona. Powiedział, że omawianego przedsięwzięcia 

nie będzie można zatrzymać, jeśli wszystkie procedury zostaną spełnione. Starosta p. Adam Olejnik 

stwierdził, że wydanie decyzji niezgodnej z prawem grozi konsekwencjami, więc bardzo ważne jest 

sprawdzenie, czy środowisko faktycznie o tym nie wiedziało. Dodał, że w Grudziądzu planowana jest 

spalarnia i jest ona przedmiotem dyskusji publicznej.  

g. Radny p. Tomasz Kaliszewski poinformował, że przeciw tej inwestycji zebrano ok. 2800 

podpisów. Poinformował, że wczoraj tj. 26 marca br. na Sesji Rady Gminy Rogóźno osoby, które 

rozpoczęły tę żmudną pracę przeciw omawianej inwestycji zostały zaatakowane przez Wójta Gminy 

Rogóźno i przedstawione jako osoby, które szkodzą Gminie. Powiedział, że jest zszokowany,  

że włodarz gminy, który popełnił błędy proceduralne atakował osoby, pomagające mu w zatrzymaniu 

tej inwestycji, a także Przewodniczącą Rady Gminy Rogóźno. Dodał, że działania te odbierane są jako 

walka polityczna. Radny p. Tomasz Kaliszewski podziękował Radnym Rady Powiatu Grudziądzkiego 

za postawę, i powiedział, że podjęta uchwała intencyjna będzie miała duże znaczenie dla Wójta Gminy 

Rogóźno, pobliskich Samorządów i urzędów,  ponieważ jeśli Powiat opowie się przeciw tej inwestycji 

to będzie to znaczący głos. 

h. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski stwierdził, że jest to arogancja 

ludzi, którzy mają pieniądze. Powiedział, że mieszkańcy Rogóźna wybudowali tam domy, chcą  spędzić 

tam swoje życie i będą musieli się wyprowadzić, jeśli to przedsięwzięcie dojdzie do skutku. Dodał,  

że nikt nie będzie chciał mieszkać w tym rejonie i z tego względu potrzebna jest fachowa pomoc 

prawna.  

i. Radny p. Tomasz Kaliszewski powiedział, że wyjazdy do samorządów, instytucji oraz 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska przyniosły efekty. Poinformował, że jedynym 

rozwiązaniem, które pozwoli zatrzymać tę inwestycję będzie uchwalenie planu miejscowego dla 

omawianego terenu. Powiedział, że Przewodnicząca Rady Gminy Rogóźno złożyła odpowiedni wniosek 

do Rady Gminy Rogóźno, który został poparty przez Radnych, więc przedmiotowa uchwała w tej 

sprawie zostanie wkrótce podjęta. 

j. Radna p. Bożena Nadworna podziękowała za czujność osobom, które zauważyły w tej sprawie 

nieścisłości. Podkreśliła, że ta sprawa nie dotyczy tylko gminy Rogóźno, ale całego powiatu 

grudziądzkiego. 

Interpelacja w sprawie podjęcia przez Radnych Rady Powiatu Grudziądzkiego uchwały intencyjnej 

dotyczącej sprzeciwu Rady Powiatu Grudziądzkiego wobec planowanej inwestycji na terenie powiatu 

grudziądzkiego stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zwróciła się z pytaniem,  

czy w związku z tym, że projekty uchwał, które są przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, były 
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szczegółowo omawiane na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Powiatu, zostanie zwolniona oraz 

zostaną zwolnieni Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski wraz  

z Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu p. Jerzym Wołoszynem z obowiązku czytania podstaw 

prawnych oraz załączników podejmowanych uchwał. W trakcie posiedzenie opuścił Starosta p. Adam 

Olejnik. 

Radni w drodze głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. W głosowaniu wzięło udział  

15 Radnych.  

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do projektu uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego na 2024 rok, po czym zapytała czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag, w związku z czym Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego na 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni wnoszą uwagi lub pytania  

do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok.  

Wobec braku uwag oraz wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok została przyjęta przez  

15 Radnych. 

Uchwała Nr LIX/13/2024 Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do projektu uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2024 - 2029, po czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania 

lub uwagi do przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag, w związku z czym Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

p. Mieczysław Kucharski, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał 
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projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2024 – 2029. 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła  

do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej została przyjęta przez 15 Radnych. 

Uchwała Nr LIX/14/2024 Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2024 – 2029  stanowi załącznik  

nr 21 do protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do projektu uchwały Rady 

Powiatu Grudziądzkiego w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Grudziądzkiemu w 2024 r., 

po czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przedmiotowego projektu uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań ani uwag, w związku z czym Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez Zarząd Powiatu 

Grudziądzkiego działań inwestycyjnych. 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła  

do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody 

na podjęcie przez Zarząd Powiatu Grudziądzkiego działań inwestycyjnych została przyjęta przez  

15 Radnych. 

Uchwała Nr LIX/15/2024 Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez 

Zarząd Powiatu Grudziądzkiego działań inwestycyjnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do projektu uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Grudziądzki oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków, po czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań ani uwag, w związku z czym Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

p. Mieczysław Kucharski, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie  określenia 
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przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Grudziądzki oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła  

do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca uchwałę  

w sprawie  określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Grudziądzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków została przyjęta przez  

15 Radnych.  

Uchwała Nr LIX/16/2024 Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca uchwałę w sprawie  określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Grudziądzki oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do projektu uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Łasin,  

po czym zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi do przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag, w związku z czym Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy 

Wołoszyn, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Łasin. 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła  

do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta i Gminy Łasin została przyjęta przez 15 Radnych. 

Uchwała Nr LIX/17/2024 Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

dla Miasta i Gminy Łasin stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Wykaz głosowań LIX Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 27  marca 2024 r. stanowi załącznik  

nr 25 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do punktu dotyczącego 

wniosków i oświadczeń radnych, w związku z czym: 

1. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski podziękował Kierownikowi 

Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafałowi Zielińskiemu za aktywne i sprawcze prace w sołectwie 

Węgrowo. Podziękował również Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzenie Dembek, Radnym Rady 

Powiatu za wsparcie dotyczące przebudowy drogi nr 1378C relacji Grudziądz-Gać. Powiedział, że ma 

nadzieję, iż Rada Powiatu Grudziądzkiego nowej kadencji będzie miała na uwadze również drogę  
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nr 1379C relacji Grudziądz-Marusza. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski 

zapytał Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafała Zielińskiego, na jakim etapie 

jest dokumentacja projektowa ww. drogi. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafał Zieliński odpowiedział, że dokumentacja 

projektowa przebudowy drogi nr 1379C jest na etapie procedowania decyzji środowiskowej. 

Wytłumaczył, że projektant w przeciągu miesiąca otrzyma tę decyzję i dokumentacja będzie gotowa  

do zgłoszenia. 

2. Radny p. Marek Czarnuch podziękował za przychylność Zarządu w sprawie dotacji celowej 

związanej z częściowym pokryciem zakupu 10 szt. łóżek manualnych z szafkami i materacami dla 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej im. Macieja z Miechowa w Łasinie. 

Podziękował również Staroście Grudziądzkiemu, Członkom Zarządu, Radnym Rady Powiatu 

Grudziądzkiego oraz Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafałowi Zielińskiemu  

za zabezpieczenie środków finansowych na przebudowę drogi relacji Huta-Strzelce-Zawdzka Wola. 

Radny p. Marek Czarnuch zapytał Kierownika p. Rafała Zielińskiego, na jakim etapie są naprawy 

cząstkowe dróg w miejscowościach Szczepanki i Nowe Mosty oraz jak wygląda sytuacja dróg 

gruntowych brukowanych w miejscowości Wydrzno oraz występującymi w tym miejscu 

zakrzaczeniami.  

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafał Zieliński odpowiedział, że remonty 

cząstkowe są wykonywane w cyklu ciągłym w formie masy na zimno. Poinformował o podpisanej  

z wykonawcą umowie na przeprowadzenie remontów cząstkowych emulsją i grysami, lecz dodał,  

że do tego zakresu prac muszą występować sprzyjające warunki pogodowe. Nadmienił, że wykonawca 

zapewnił, że jeśli warunki się utrzymają, w dniu jutrzejszym, tj. 28 marca br. rozpocznie prace. 

Odpowiedział, że remonty dróg gruntowych wykonywane są we własnym zakresie. Kierownik p. Rafał 

Zieliński powiedział,  że kruszywo zamawiane jest w cyklu ciągłym i stan nawierzchni jest poprawiany 

w stałym zakresie.  

3. Radny p. Tomasz Kaliszewski podziękował Radnym Rady Powiatu Grudziądzkiego  

za współpracę, a także pracownikom i Skarbnikowi Powiatu. Życzył także pracownikom lepszych 

wynagrodzeń podczas kolejnej kadencji Rady Powiatu Grudziądzkiego a Radnym Rady Powiatu 

Grudziądzkiego powodzenia w nadchodzących wyborach.  

4. Radna p. Bożena Nadworna podziękowała pracownikom Starostwa Powiatowego  

w Grudziądzu, Radnym Rady Powiatu Grudziądzkiego oraz Członkom Zarządu za współpracę i życzyła 

osobom kandydujących w wyborach samorządowych powodzenia. Radna p. Bożena Nadworna zwróciła 

się z prośbą do Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafała Zielińskiego o poprawienie jakości 

poboczy przy drodze relacji Fijewo-Kneblowo. 
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Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafał Zieliński poinformował, że pobocza przy 

omawianej drodze zostały zaniżone na całej długości. Dodał, że postara się uzupełnić wszystkie 

zaniżenia i poinformował, że to zadanie zrealizowane zostanie w okresie letnim. 

5. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn w związku z tym, że nie kandyduje 

w nadchodzących wyborach do Rady Powiatu Grudziądzkiego, podziękował Kierownikowi Wydziału 

Geodezji i Nieruchomości p. Edwardowi Wiatrowskiemu, Kierownikowi Wydziału Środowiska  

i Budownictwa p. Kazimierzowi Sobótce, Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu  

p. Rafałowi Zielińskiemu za sprawne zatwierdzenie planu budowy nowej remizy strażackiej dla OSP 

Ruda, a także pracownikom Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, którzy pracowali nad tym planem. 

Poinformował, że projektant, który pracuje na terenie kilku powiatów był zaskoczony szybkością 

załatwienia tej sprawy. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn podziękował Radnym 

Rady Powiatu Grudziądzkiego, pracownikom Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, Przewodniczącej 

Rady Powiatu Grudziądzkiego oraz Staroście i Wicestaroście za bardzo serdeczną atmosferę a także 

życzył osobom kandydującym w wyborach samorządowych pomyślnego wyniku. 

6. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski podziękował Radnym Rady 

Powiatu Grudziądzkiego za wszystko, czego się od nich nauczył. Powiedział, że są oni ludźmi  

z wysokim poziomem kultury i życzył im pomyślności. 

7. Radny p. Mirosław Guzowski podziękował pracownikom Starostwa Powiatowego  

w Grudziądzu, Kierownikom Wydziałów, Zarządowi Powiatu Grudziądzkiego, Radnym Rady Powiatu 

Grudziądzkiego za współpracę.  

 Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

złożyła wszystkim obecnym na posiedzeniu życzenia z okazji nadchodzących świąt wielkanocnych, 

podziękowała pracownikom Biura Rady i Zarządu oraz Informatykowi a następnie zamknęła 

posiedzenie wypowiadając słowa „zamykam obrady LIX Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego”. 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 12:15. 
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